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 رئیس دانشگاه آزاد کازرون در آیین تودیع و معارفه 
معاونین آموزشی و علوم پزشکی؛

امروز در جامعه بدون مدرک 
علیه افراد، اقدام به شایعه پراکنی 

وتوزیع شب نامه می کنند
آیین تودیع و معارفه معاونین آموزشی و علوم پزشکی واحد کازرون 
با حضور هیات رئیسه، جمعی از استادان و کارکنان در سالن کنفرانس 

دانشگاه برگزار شد.

دکتر سعید خاتم ساز رییس واحد کازرون، هدف ازتغییر و جابجایی 
درسیستم را اصلاح مجموعه و سرعت بخشیدن به ساختارها و بخش های 
اداری، ذکر و اظهارکرد: با نگاه تند و غیر منصفانه نباید عملکرد و 
خدمات مطلوب مدیران را تخریب کرد و این از گناهان کبیره است 

که با تهمت و دروغ افراد را تخریب نماییم .
رئیس واحد کازرون گفت: امروز در جامعه بدون مدرک و دلیل بر 
اقدام به شایعه پراکنی و شبنامه نویسی می کنند و  افراد  علیه فرد یا 
این فرهنگ غلط متاسفانه درحال گسترش است که باید تلاش کنیم 
آن را تغییر دهیم زیرا دیدگاه منفی در سیستم موجب کند شدن انرژی 

وتوانمندی مدیران ومسئولان می شود. 
خاتم سازگفت: دکتر مختاری که مدت 5 سال سکان معاونت آموزشی 
های  مسئولیت  دارای  تاکنون  ابتدا  از  است،  داشته  عهده  به  را  واحد 
معاونت  حوزه  مسئولیت  دوره  دو  طی  جمله  از  دانشگاه  در  مختلفی 
آموزشی، معاونت پژوهشی و عضویت در شوراهای مختلف واحد بوده 
بوده  خوبی  دستاوردهای  وی،  عملکرد  حاصل  مجموع  در  که  است 
تقدیر  سال  چند  این  در  وی  خالصانه  زحمات  از  جا  همین  و  است 

وتشکرمی کنم .
جدید  معاون  عنوان  به  مختاری  دکتر  افزود:  کازرون  واحد  رئیس 
در  پست  این  و  می گردد  معرفی  کازرون  واحد  پزشکی  علوم  حوزه 
واحدکازرون به تازگی ایجاد شده است که وی با وجود تمام چالشها 
و مشکلات خاصی که در این حوزه  وجود دارد شجاعانه و خالصانه 
باکمک  امیدواریم  قبول کرده است و  را  این مسئولیت  مانند گذشته 
نیروهای توانمند دانشگاه و مدیریت وی شاهد پیشرفت خوبی در این 

حوزه باشیم .
شایسته  فردی  که  نظری  عبداله  دکتر  اظهارکرد:  ادامه  در  ساز  خاتم 
و  می گردد  معرفی  آموزشی  معاون  سمت  به  است،  باتعهد  و  لایق  و 
هیات  حمایت  و  آموزش  حوزه  کارکنان  همکاری  با  وی  امیدواریم 

رئیسه بتواند در اهداف سازمانی و مسئولیت جدید موفق باشد.
معاونین  معارفه  و  تودیع  جلسه  در  کازرون  واحد  رئیس  ادامه،  در 
میانی  مدیر   3 تغییر  و  جابجایی  از  واحد  پزشکی  علوم  و  آموزشی 

دانشگاه خبرداد .
امور  قبلی  مدیران  احمدیان  و حیدر  افشار  زاد  علیرضا  ازخدمات  وی 
اداری و امور دانشجویی تجلیل نمود و زاد افشار را به سمت مدیر امور 
دانشجویی ومحمدرضا یزدانی از کانون قرآن و عترت را به سمت مدیر 

اداری دانشگاه معرفی نمود .
سپس دکتر مختاری معاون جدید علوم پزشکی واحد کازرون از حسن 
اعتماد رییس واحد تشکر کرد وگفت: امیدواریم با توکل به خداوند و 
با بهره گیری از توان همکاران هیات علمی وکارکنان حوزه پزشکی 
بتوانیم بیشتر از قبل در جهت ارتقا وتقویت حوزه بالینی وعلوم پایه 

بخش پزشکی تلاش کنیم. 
در ادامه، دکتر نظری معاون جدید آموزشی با بیان اینکه این مسئولیت 
با توکل به خداوند و نظر به همکاری دوستان در حوزه آموزشی  را 
از  که  حوزه  این  قبلی  معاونان  زحمات  و  تلاش  از  کنم،  می  شروع 
ابتدای دانشگاه تاکنون بستر لازم را در حوزه آموزشی ایجاد کرده اند، 
تشکر کرد وگفت: اولویت اول کاری، گسترش آموزش و اولویت 
دوم، اجرای طرح چابک سازی در سطوح آموزش است که بتوانیم با 

کمترین نیرو بیشترین خدمات را ارائه دهیم. 

 برگزاری همایش اعتیاد 
و سیمای خانواده

سرویس شهرستان/ حمزه فرج زاده: اداره بهزیستی شهرستان کازرون 
با همکاری اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی بمناسبت هفته مبارزه با مواد 
مخدر، همایشی با شعار» ابتدا بشنو! گوش کردن  به کودکان و جوانان، 

اولین گام در کمک به رشد سالم و ایمن آنهاست« را  برگزار کرد.
در این همایش که با حضور مسئولین شهرستان و تعدادی از شهروندان 
ابتدا قیصری سرپرست اداره بهزیستی به عنوان میزبان به  برگزارشد، 

ایراد سخن پرداخت.
در ادامه، سرهنگ فرهیخته رییس اداره مبارزه با مواد مخدر، قنبریان 
کارشناس سلامت روان شبکه بهداشت و سلطانی کارشناس اداره زندان 
سخنرانی نمودند. همچنین در ادامه، فیلمی با موضوع آثار شیشه برای 

حضار پخش گردید.

برپایی نمایشگاه ایده و طراحی پوستر 
»اعتیاد، گامی به سوی مرگ«

وارشاد  فرهنگ  اداره  همکاری  با  کازرون  شهرستان  بهزیستی  اداره 
اسلامی بمناسبت هفته مبارزه با مواد مخدر، طی فراخوانی درخصوص 
طراحی پوستر با موضوع اعتیاد، اقدام به برگزاری نمایشگاه پوستر با 

عنوان» اعتیاد، گامی به سوی مرگ« نمود. 
در این نمایشگاه، تعداد ۲۰پوستر از هنرمندان انجمن هنرهای تجسمی 

شهرستان در معرض دید شهروندان قرار گرفته است.
این نمایشگاه به مدت یک هفته و در کلیه بخش های شهرستان برپا 

می باشد.

آتش، به انبار کاه افتاد
مدیرعامل سازمان آتش نشانی شهرداری کازرون، از آتش سوزی در 
یک انبار ذخیره کاه در روستای مشتان از توابع شهر کازرون خبر داد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی سازمان آتش نشانی 
و خدمات ایمنی شهرداری کازرون، سرآتش یار مهدی صادق زاده در 
این خصوص، گفت: با اعلام گزارش حریق به سامانه 1۲5 فرماندهی 
عملیات آتش نشانی کازرون، آتش نشانان ایستگاه ۲ این سازمان به 

محل حادثه اعزام شدند.
وی با بیان اینکه آتش سوزی در یک انبار ذخیره کاه در روستای مشتان 
رخ داده بود، گفت: خوشبختانه آتش نشانان بی باک این سازمان با 
سرعت عمل مناسب از بروز حادثه جبران ناپذیری جلوگیری نمودند.

این عملیات اطفای حریق نفس گیر با تلاش 3۰ دقیقه ای آتش نشانان 
مهار شد.

مهندس صادق زاده نیز پس از اعلام این خبر، از شهروندان خواست تا 
موارد ایمنی را در منازل، کارگاه ها و انبارها رعایت نمایند.

لارستان
سارویی در جمع مسئولان شهرستان لارستان، عنوان کرد

نقش بی بدیل دانشگاه آزاد اسلامی 
در توسعه جامعه و  آموزش عالی 

انکارناپذیر است
دکتر حمزه سارویی رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان فارس در مراسم 
معارفه رئیس دانشگاه آزاد اسلامی لارستان  و در جمع مسئولان این 
شهر اظهار کرد: »نقش بی بدیل دانشگاه آزاد اسلامی در توسعه جامعه 

و آموزش عالی انکارناپذیر و بسیار پررنگ است.«
جلسه  ابتدای  در  لارستان،  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
اسلامی  آزاد  دانشگاه  رئیس  و  امنا  هیئت  دبیر  سارویی،  دکترحمزه 
دوش  به  کشور  عالی  آموزش  بار  درصد   4۰ تا   38« گفت:  فارس 
دانشگاه آزاد اسلامی است که این از دستاوردهای مثبت نظام جمهوری 
توسعه  اسلامی در  دانشگاه آزاد  بی بدیل  نقش  است؛ همچنین  اسلامی 
جامعه و  آموزش عالی انکارناپذیر و بسیار پررنگ و رشد و پیشرفت 

دانشگاه در راستای توسعه فرهنگی،اقتصادی و اجتماعی بوده است.«
حیطه  در  تبعیض  عدم  و  پاسخگویی  امانتداری،   « افزود:  سارویی 
مسئولیتی هر یک از ما، یک اصل است و در این راه باید از تمام نیرو 
و پتانسیل های موجود در جهت پیشبرد اهداف کلان دانشگاه استفاده 
کنیم.« وی با بیان اینکه اخلاق مداری و ایجاد یک فضای صمیمی و 
پر نشاط در حوزه کاری و مدیریتی از نکات مهم و برجسته است،از 
آزاد(،  فناوری  واحد لارستان خواست طرح شفا )شهرک های  رئیس 
ساها )سامانه آزمایشگاه های همکار آزاد( و راه اندازی مراکز رشد و 

شرکت های دانش بنیان را به جدیت پیگیری کند.
سپس مسعود راسخی معاون سیاسی امنیتی فرمانداری ویژه لارستان نیز 
به ایراد سخن پرداخت و گفت:» امروزه همینطور که رئیس جمهور 
گفتند دانشگاهها بار سنگینی در مسیر توسعه کشور به دوش می کشند؛ 
اگر دولتی بخواهد در مسیر خود موفق باشد باید ارتباط تنگاتنگ با 
دانشگاهها داشته باشد که این سخنان را بارها در سخنان آقای روحانی 
شنیده ایم. حتی به تبع آن در شهرستان شاهد بودیم که تعامل و ارتباط 
به هر حال تحقق  برقرار بوده است.  بین دانشگاه و دولت  تنگاتنگی 
اقتصاد مقاومتی که رهبر فرمودند بدون ارتباط با دانشگاهها امکانپذیر 

نخواهد بود.« 
امنای دانشگاه آزاد اسلامی  سپس دکتر فرزانه رئیس دبیرخانه هیات 
فارس ضمن گرامیداشت ایام سوگواری امیرمؤمنان علی )ع(،حمایت 
در  لارستان  مردم  نماینده  بخصوص  شهرستان  مسئولان  جانبه  همه 
مجلس شورای اسلامی، اساتید اندیشمند و فعال،کارکنان خدوم دانشگاه 
پیش روی  های  فرصت  را  شهرستان  مناسب  جغرافیای  موقعیت  و 
فعالیت های  خواستار  و  کرد  معرفی  لارستان  واحد  جدید  رئیس 
شرکت های  پژوهش،  عرصه  در  دانشگاهی  واحد  این  بیشتر  چه  هر 
دانش بنیان و گسترش تحصیلات تکمیلی و درآمدزایی غیرشهریه ای 

شد. 
در پایان مراسم، دکتر مهدی مهدی زاده به عنوان رئیس واحد ضمن 
با توجه به  عرض تسلیت به مناسبت شب های قدر، گفت:»اینجانب 
از  گرفتم،  عهده  به  را  دانشگاه  موقت  سرپرستی   94 تیرماه  در  اینکه 
رشته   5 کردن  اضافه  شامل  دادم،  انجام  که  شاخصی  کارهای  جمله 
دکتری و 1۰  رشته ی ارشد، تعامل با سازمان ها و... که مراکز رشد و 
سازمان های دانش بنیان را توسعه دهند و همچنین پرداخت وام مسکن 
به کارکنان و اعضای هیئت علمی که تا کنون 4۰ درصد پرداخت شده 
است؛ می شود و جا دارد از تمامی مسئولین، کارکنان و اعضای هیأت 

علمی تشکر و قدردانی کنم.«

سپیدان
آغاز به کار پزشک خانواده عشایر، در 

شهرستان سپیدان
مسئول مرکز بهداشت سپیدان، از آغاز به کار پزشک خانواده عشایر 

در شهرستان سپیدان خبر داد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع،»سیاوش کریمی«، گفت: از اوایل 
خرداد سال جاری، طرح پزشک خانواده عشایری در نقاط تجمع عشایر 
در مناطق زیرمجموعه مراکز جوز کنگری، رییسی، ابنو و کمهر، آغاز 

به کار کرده است.
او با بیان اینکه تیم سلامت عشایری، متشکل از پزشک، ماما، کاردان 
و بهورز، است، افزود: این تیم طبق برنامه ریزی انجام شده به چادرهای 
عشایر سرکشی نموده و مراقبت های بهداشتی را  بر پایه  گروه های  
زنان  سالمندان،  ،میانسالان،  جوانان  نوجوانان،  کودکان،  از  اعم  سنی 

باردار برای تمامی افراد انجام می دهند.
مسئول مرکز بهداشت سپیدان ادامه داد: طرح پزشک خانواده عشایری 

می تواند کمک شایانی به پیگیری و  شناسایی بیماری های غیر واگیر 
کند و بار هزینه های بسیاری را از دوش بیماران بردارد.

پایان حضور عشایر در  تا  حضور پزشک عشایر در منطقه عشایری، 
منطقه ادامه دارد.

خوزستان
سخنی چند با دکتر غلامرضا شریعتی 

استاندار جدید خوزستان
توانا،  پروردگار  مشیت  با  خلیجی:سرانجام  پرویز  سرویس شهرستان/ 
نگرشی  با  که  خوزستان  استان  نمایندگان  مجمع  ایستادگی  و  تلاش 
آگاهانه و بینشی کافی پیگیر مسئله بودند و پس از معرفی گزینه های 
متعدد جهت مدیریت ارشد استان، خوشحالیم که حق به حقدار رسید و 

حضرتعالی به عنوان استاندار خوزستان منصوب شدید. 

با عنایت به شرایط حساس استان و از همه مهم تر اینکه جنابعالی بومی 
استان هستید، این امر مسئولیت شما را دوچندان نموده است.

بنده به عنوان پیشکسوت مطبوعات برخی از مشکلات شهرستان بهبهان 
به  شناختی که  و  تجارب  با  اگرچه  می کنم،  به حضورتان عرض  را 
مسائل استان دارید، مطرح کردن این موارد از جهتی زیره به کرمان 

بردن است.
نقاط  اهواز، آبادان، خرمشهر و  جناب شریعتی، مردم بردبار و صبور 
دیگر استان با معضل ریزگردها مواجه هستند که باعث شده با مشکل 
البته این مشکل  ترافیک سرسام آور خیابان ها نیز مواجه گردند که 
و  فراهم  امکاناتی  اگر  معتقدند  شهروندان  از  بعضی  است.  ای  دیرینه 
ترافیک  تا حدی  احداث گردد،  شهر  در  مناسبی  محل  در  زیرگذری 
خیابان  احداث  هنگام  در  زیربط  مسئولین  زیرا  شود؛  می  تر  روان 
عدالت و جوانمردی آینده نگری نکردند و عرض این دو خیابان از 
خیابان هایی که اخیراً در بخش ها و حتی روستاها احداث می نمایند، 

به مراتب کمتر است.
شورای ترافیک در حد بضاعت خود در این چند سال اخیر به منظور 
روان کردن ترافیک، اقداماتی که برایشان میسر بوده را انجام داده اند 
نیست.  مشکل  این  برای  کاملی  اقدامات جوابگوی  این  متأسفانه  ولی 
روزی که این خیابان ها احداث شد، تعداد تاکسی ها از انگشتان دست 
بیشتر نبوده است و تا آنجایی که ما اطلاع داریم اکنون حدود نهصد 
و  ها  از بخش  هایی که  ماشین  نقلیه شخصی و  بدون وسایط  تاکسی 
شهرهای همجوار برای خرید و انجام کارهای خود به بهبهان می آیند 

در این خیابان ها تردد می نمایند.
 ترافیک بعد از ظهرها به حدی زیاد است و برای این مشکل باید چاره 

اساسی اندیشید.
مسئله اشتغال جوانان مورد دیگری است؛ چون متأسفانه بعد از احداث 
بود  مفید  جوانان  اشتغالزایی  در  زمان  آن  که  بهبهان  سیمان  کارخانه 
بتواند  که  انتفاعی  و  تولیدی  صنعتی،  کارخانجات  هیچگونه  اینک 

جوانان جویای کار را جذب نماید، احداث نشده است.
اگر امکانات مناسب و بخش خصوصی جهت ترغیب به سرمایه گذاری 
ایجاد گردد، سرمایه داران مختلف علاقه مند به سرمایه گذاری در بخش 

خصوصی می گردند.
شهرهای  در  مخصوصاً  ها  شهرداری  خودکفایی  اینکه،  دیگر  مسئله 
برای  ناگزیرند  ها  شهرداری  زیرا  است،  نداده  مثبتی  جواب  کوچک 
تأمین هزینه های ضروری خود عوارضات گوناگون وضع نمایند که 
مردم اکثراً از پرداخت عوارضات ناتوان هستند؛ به همین جهت دولت 
از شهرداری ها باید حمایت و از محل های مناسب تأمین اعتبار نماید. 
کوچک  شهرهای  های  شهرداری  غالب  هستید  آگاه  که  همانطوری 
استان با مشکل مالی مواجه و بعضاً بدهکار هستند؛ همچنین روی این 

اصل نمی توانند حقوق پرسنل خود را بدون تأخیر پرداخت نمایند.
تاسیس شهرداری بهبهان اگر به خطا نگفته باشم، سال 13۰5 بوده است 
که با عنایت به سابقه طولانی تأسیس آن، این شهر به علت مشکلات 

عدیده رشد چشمگیری نداشته است.
به  توجه  با  زیرا  است؛  کند  همچنان  بهبهان  شهرستان  توسعه  روند 
موقعیت  و  جغرافیایی  لحاظ  از  شهرستان  این  که  زیادی  استعدادهای 
منطقه ای از لحاظ منابع طبیعی و استعدادهای علمی و ... دارد، حال اگر 
سرعت توسعه کند است، به عوامل مختلفی که به جهاتی از رسانه ای 
کردن آن فعلًا خودداری می گردد، مربوط می شود. آنچه باید مدنظر 
به  جدی  توجه  باشد،  توسعه  در  بخشیدن  سرعت  جهت  حضرتعالی 

پیشنهادات خبرگان و فرهیختگان شهر است.

بوشهر
استاندار بوشهر :

دستگاه قضا، مانع از توقف پروژه های 
عمرانی شود

بخش های  مشکلات  رفع  در  قضات  رویکرد  گفت:  بوشهر  استاندار   
مختلف توسعه و عمرانی و توقف پروژه ها می تواند راهگشا باشد .

مصطفی سالاری در نشست شورای قضایی استان بوشهر افزود:توقف 
پروژه با داشتن معارض به جامعه، دولت و مردم ضرر وارد می کند که 

نقش مهم دستگاه قضا در این عرصه بسیار راهگشا و اثر بخش است.
وی یادآورشد: همه دستگاه های اجرایی و قضایی با هدف خدمت به 

نظام اسلامی ایران و مردم تلاش می کنند که تاکنون دستگاه قضا در 
این استان نقش مهم خود را در راستای خدمت رسانی به جامعه و مردم 

نشان داده است.

استاندار بوشهر اظهارداشت: ساخت و سازهای غیرمجاز که فرایند آن 
مربوط به سال های قبل است خدمات زیربنایی مورد نیاز ساکنان این 

مناطق را در این استان دچار مشکل قانونی کرده است.
غیر  سازهای  و  ساخت  اجتماعی  تبعات  به  باتوجه  داد:  ادامه  سالاری 

مجاز باید برای جلوگیری از بروز مشکلات چاره اندیشی شود.
وی یادآورشد: بدون امنیت پایدار توسعه و پیشرفت مهیا نمی شود که 
در این راستا فعالیت های دستگاه قضا زمینه مسیر توسعه را در استان 

بوشهر فراهم کرده است.
استاندار بوشهر با تسلیت ایام شهادت مولای متقیان حضرت علی)ع( 
و گرامیداشت هفته قوه قضاییه و قدردانی از خدمات مسئولان دستگاه 
افزود: برطرف کردن مشکلات درون سازمانی  استان بوشهر  قضا در 
توسط دستگاه های اجرایی در استان بوشهر باعث شده تا شمار ورودی 

پرونده ها به محاکم قضایی کاهش یابد. 

بندرعباس
190هزار دانش آموز در هرمزگان 
زیرپوشش طرح سلامت بهداشت 

دهان ودندان قرارگرفتند
از  بیش  پوشش  از  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشتی  معاون 
19۰ هزار دانش آموز زیر 14 سال استان در مرحله دوم طرح سلامت 

بهداشت دهان و دندان خبر داد.

در  پارسال  مهرماه  از  طرح  این  داشت:  اظهار  میرزاده  یحیی  دکتر 
جمله  از  رایگان  دندانپزشکی  خدمات  شامل  و  شده  آغاز  هرمزگان 

ترمیم، جرم گیری، وارنیش فلوراید و کشیدن دندان است.
وی با بیان اینکه وارنیش فلوراید یکی از مهمترین کارهایی است که 
در این طرح اجرا می شود، بیان داشت: طرح وارنیش فلوراید حداقل 
سالی دو بار برای دانش آموزان پیش دبستانی تا ششم ابتدایی صورت 
می گیرد که با انجام صحیح آن،۲۰ تا 45 درصد از پوسیدگی دندان 

جلوگیری می شود.
معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان خاطرنشان کرد: مهر 
امسال با راه اندازی و تجهیز دو پایگاه سلامت دانش آموزان در شهر 
بندرعباس ، تمام خدمات دندانپزشکی برای کودکان در این پایگاه ها 

اجرا می شود.
میرزاده ، همچنین به ارائه شناسنامه سلامت دهان و دندان دانش آموزان 
این  گفت:  و  کرد  اشاره  فلوراید،  وارنیش  طرح  اجرای  با  همزمان 
ابتدایی صادر می شود و در  شناسنامه برای تمام دانش آموزان مقطع 
نیازهای درمان مشخص  انجام شده و  آن وضعیت دندان، درمان های 

خواهد شد.
از  پیشگیری  هدف  با  ساله  شش  طرح  یک  فلوراید  وارنیش  طرح 
پوسیدگی دندان دانش آموزان است که آغاز نخستین سال اجرای آن 

در هرمزگان از نیمه آذرماه سال گذشته بوده است.

کهگیلویه و بویر احمد
گل رز، در 15 هکتار از گلخانه های 
کهگیلویه و بویراحمد کشت می شود

از  هکتار   15 گفت:  بویراحمد،  و  کهگیلویه  کشاورزی  جهاد  رئیس 
مساحت گلخانه های این استان به کشت گل رز اختصاص یافته است.
تا 13میلیون  بین 1۲  افزود: سالانه  این خصوص،  جعفرگوهرگانی در 

شاخه گل رز در این استان تولید و روانه بازار می شود.
تولید  ای  گلخانه  واحد   36 در  گل  شاخه  تعداد  این  کرد:  اظهار  وی 

می شود.
گوهرگانی بیان کرد: در کشور سالانه دو میلیارد شاخه گل رز تولید 
می شود که بیش از 1۲ میلیون از این تعداد، حاصل زحمت کشاورزان 

این استان است.
 وی عنوان کرد: از 36 گلخانه استان ۲6 واحد فعال، یک واحد نیمه 
برداری  بهره  آغاز  مرحله  در  واحد  هفت  و  غیرفعال  واحد  دو  فعال، 

هستند.

مساعدت 350 میلیون ریالی خیرین، در جشن رمضان
 مدیر کمیته امداد امام خمینی )ره( شهرستان زرین دشت از برگزاری جشن رمضان ومساعدت 35۰ میلیون ریالی خیرین ونیکوکاران 

خبر داد.
رسول برجی گفت:جشن های ضیافت رمضان فرصتی برای نیکوکاران وخیرین است تا با خدا معامله کنند.

وی گفت:ماه مبارک رمضان فرصت مناسبی برای کمک به کودکان ایتام ونیازمندان، موقیعت مناسبی برای معرفی طرح های مشارکتی 
مردم واطلاع رسانی به خیرین است. برجی با بیان اینکه ضیافت رمضان با حضور امام جمعه این شهرستان، رییس سپاه پاسداران و 
جمعی از خیرین ونیکوکاران برگزار شد، اضافه کرد: مبالغ جمع آوری شده به منظور تامین و تهیه مسکن،جهیزیه و رفع مشکلات 

معیشت،تحصیل و درمان نیازمندان هزینه خواهد شد.


